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Zápis z jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-04_22 
 
Datum:  24.5.2022; 17:00 hod,  
Místo:  On-line 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer Předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Tomáš Petr Jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Vladimír Malý Člen Rady ČTA Ano 
Ladislava Marková  Člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych Člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký Člen Rady ČTA Ano 
Nikola Štourač Host Ano 
Josef Rajtr Zapisovatel, host Ano 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 9.5.2022. 

Bauer 

Rada ČTA konstatovala, že 12.5.2022 proběhlo v objektu Kubrův 
statek v Praze 6 Ruzyni jednání se zástupci opoziční skupiny. 
Jednání se za ČTA zúčastnili všichni členové Rady ČTA a T.Petr. 
Protistranu na jednání zastupovali M.Včeliš, P.Švarc, P.Bludský a 
M.Nekoranec. 

 

Rada ČTA bere na vědomí zápis pořízený M.Včelišem z jednání se 
zástupci klubů a pověřila A.Bauera o jeho doplnění. 

Bauer 

Jiří Horký informoval Radu ČTA o vyjádření pořadatele závodu 
v Poděbradech, že nedošlo k dostatečné propagaci závodu ze 
strany ČTA. Rada konstatovala, že uvedený závod bohužel není 
součástí ČP. 

Bauer, Horký 

Sportovní ředitel Nikola Štourač informoval Radu ČTA o důvodu 
změny NK na MSJ. Změny je třeba argumentovat v článku na 
informačních kanálech a sítích ČTA.   

Rada ČTA se shodla na návrhu textu o zrušení změny NK: Rada 
ČTA ruší doplnění NK na MSJ z důvodu časové tísně pro aplikaci 
tohoto kritéria. Hlavním zájmem ČTA je umožnit reprezentovat 
ČR. 

Rada ČTA pověřila A.Bauera zajištěním distribuce uvedeného 
vyjádření trenérům a N. Štourače zajištěním uveřejnění textu ve 
spolupráci s M.Včelišem. 

Štourač, Bauer 
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Rada ČTA bere na vědomí informace o výši přidělené dotace na 
jednotlivé programy:  
SCM – 8 164 038,- (2022)/ 9 154 127,- (2021) 
Reprezentace – 5 500 000,- (2022)/ 5 184 565,- (2021) 
Organizace sportu – 7 412 568,- (2022)/ 7 298 000 (2021)  
Programy VSA a Parasport zatím nejsou rozhodnuty. 

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o osobním jednání s předsedou 
NSA, panem Filipem Neusserem. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí informaci o jednání na SC Olymp – VSC 
Victoria má zájem převzít všechny sportovce z SC Olymp (mimo 
V. Frintové) od poloviny roku 2022. Dle vyjádření SC Olymp nelze 
aktuálně realizovat, neboť sportovci již čerpali podporu a nyní se 
čeká na jejich sportovní výsledky. Další jednání možno na podzim 
2022. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí informace o zajištění provozu a akcí 
ČTA prostřednictvím půjček ČUS (500 tis) a ČTTS (150 tis). 

Bauer 

Rada ČTA byla informována o účasti A. Bauera na plénu ČOV. Bauer 
Rada ČTA bere na vědomí informaci A. Bauera, že ČTA byla 
kontaktována Policií ČR dotazem na členský klub ČTA. 

Bauer 

 
 

2. Technické záležitosti  
 

Okruh           Zodpovídá 
Rada ČTA bere na vědomí informaci T. Petra o provozu IS CTS – 
opravují se kritické chyby, realizují se vícepráce, řeší se např. 
varianta elektronické licence.  

Petr 

Rada ČTA bere na vědomí vznik Newsletteru pro rozhodčí (Denisa 
Zobelt). 

Petr 

 
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
Ladislava Marková informovala Radu ČTA o přípravách a realizaci 
workshopů a Newsletterů pro trenéry. 

Marková 

 
 

4. Marketing, média, komunikace 
 

Okruh Zodpovídá 
Rada ČTA bere na vědomí informaci T.Petra o probíhajících 
jednáních s ČT a Nerodrinks. 

Bauer, Petr 

Rada ČTA byla informována o účasti A.Bauera na konferenci 
zástupců sportovních svazů na téma používání označení 
CZECHIA / CZECH REPUBLIC. Rada ČTA se shodla na názoru, že 
ČTA přistoupí na používání názvu dle požadavků národních 
autorit (NSA, MZV…atd.) 

Bauer 
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Rada ČTA bere na vědomí, že jednání o spolupráci s ČOV ohledně 
video materiálů z důvodu ne příliš aktivního přístupu M.Včeliše. 

Bauer 

 
5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
 

7. Ostatní 
 

okruh  Zodpovídá 
 

8. Organizační pokyny 
 

Okruh Zodpovídá 
 

9. Per rollam  
Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2022  
 
 
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 
 


